

Patrick Goodman

Patrick Goodman is Co-Founding Partner and Director of Innpact SA, which he steered from initially structuring impact finance funds in 2007 to now being a leading impact finance specialist providing advisory and third-party fund management services with over 50 team members. Innpact S.A. is a B Corporation since 2015. Patrick is also a Director and Chairperson of Innpact Fund Management SA which is the group's Luxembourg AIFM dedicated solely to impact finance and a Director of Innpact (Mauritius) Ltd, a CIS Manager in Mauritius also dedicated to impact projects. He has a wide experience in designing, structuring and establishing impact funds and blended finance vehicles, backed by over thirty years' experience in the banking and fund industry. He is also a board member of impact investment funds.

Previous employers include JP Morgan in Brussels and Citibank in Belgium and Luxembourg. Since early 2003, Patrick Goodman has dedicated his career to responsible finance and impact finance, providing initially as a free-lance consultant structuring and fund management services for MIVs (Microfinance Investment Vehicles) and other impact finance vehicles. Patrick holds a Master in Business Engineering from the Solvay Brussels School.

Patrick Goodman est associé cofondateur et directeur d'Innpact SA, qu'il a dirigé depuis la structuration initiale de fonds de finance d'impact en 2007 jusqu'à devenir aujourd'hui un spécialiste de premier plan de la finance d'impact fournissant des services de conseil et de gestion de fonds de tiers avec plus de 50 membres de l'équipe. Innpact S.A. est une B Corporation depuis 2015. Patrick est également directeur et président d'Innpact Fund Management SA, le gestionnaire luxembourgeois du groupe qui se consacre exclusivement à la finance d'impact, et directeur d'Innpact (Mauritius) Ltd, un gestionnaire d'OPCVM à l'île Maurice qui se consacre également aux projets d'impact. Il possède une grande expérience dans la conception, la structuration et l'établissement de fonds d'impact et de véhicules de financement mixte, soutenue par plus de trente ans d'expérience dans le secteur bancaire et l'industrie des fonds. Il est également membre du conseil d'administration de fonds d'investissement à impact.

Il a notamment travaillé pour JP Morgan à Bruxelles et Citibank en Belgique et au Luxembourg. Depuis le début de l'année 2003, Patrick Goodman a consacré sa carrière à la finance responsable et à la finance d'impact, fournissant initialement en tant que consultant indépendant des services de structuration et de gestion de fonds pour les MIV (Microfinance Investment Vehicles) et d'autres véhicules de finance d'impact. Patrick est titulaire d'un Master en Business Engineering de la Solvay Brussels School.